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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 17.05.2025 do 20.06.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 4x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- souhlasila s vysláním paní Jitky Flachsové, členky rady města, na zahraniční pracovní 

cestu do Slovenské republiky (Ružomberok) v termínu od 29.05. do 31.05.2025, 
- rozhodla poskytnout finanční dar členům JSDH Děčín za nasazení při zásazích v rámci 

řešení mimořádné události BORIS, 
- schválila bezúplatný převod osobního automobilu Škoda Fabia combi z vlastnictví 

Zoologické zahrady Děčín do vlastnictví statutárního města Děčín, 
- schválila výši odměn ředitelům příspěvkových organizací statutárního města Děčín, které 

metodicky řídí odbor životního prostředí a odbor školství, 
- rozhodla o poskytnutí individuální dotace subjektu Labská plavební společnost, s. r. o., na 

projekt Dětský den pro školy v Děčíně 2025, ve výši 38 tis. Kč, 
- schválila uzavření objednávky na biologický a botanický průzkum přítokový a odtokový 

kanál do Zámeckého rybníka v Děčíně a na doprůzkum znečištění, ověření množství 
sedimentu a zpracování analýzy rizik pro Zámecký rybník v Děčíně, 

- souhlasila s vysláním Ing. Jiřího Anděla, CSc., primátora města, na zahraniční pracovní 
cestu do Spolkové republiky Německo (Pirna) v termínu 20.-22.06.2025, 

- rozhodla o navýšení celkového počtu zaměstnanců statutárního města Děčín zařazených 
do Magistrátu města Děčín o 1 zaměstnance Oddělení stavebního řádu a vyvlastňovací 
úřad v Odboru stavební úřad, a to od 01.09.2025, 

- nevybrala vhodného uchazeče na vedoucí pracovní místo ředitele/ředitelky Centra 
sociálních služeb Děčín, příspěvková organizace, a zrušila výběrové řízení na obsazení 
tohoto pracovního místa, 

- jmenovala Mgr. Květuši Grosovou od 01.08.2025 na vedoucí pracovní místo ředitelky 
Základní školy Děčín I, Komenského náměstí 622/3, příspěvková organizace, 

- rozhodla o ocenění nejlepších žáků, nadaných žáků a talentů, 
- schválila podání odvolání proti rozsudku Okresního soudu v Děčíně ze dne 13.02.2025, 

č.j.: 22 C 330/2018-288, kdy řízení je vedeno proti Povodí Ohře, s. p., o zaplacení částky 
777.255,60 Kč, 

- schválila uzavření partnerské smlouvy bez finanční účasti města s obecně prospěšnou 
společností JURTA, o. p. s., na projekt „Kulturní a kreativní centrum JURTA v Ústeckém 
kraji“. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- vernisáže výstavy k výročí 50 let partnerství mezi městy Děčín a Pirna, za přítomnosti 

představitelů partnerských měst Pirna, Ružomberok, Jonava i Děčín v prostorách MM, 
Budova B1, 

- zahájení Historického trhu májového na Zámku Děčín,  
- slavnostního zahájení plaveckého mistrovství republiky žáků a dorostu v aquaparku 

v Děčíně včetně předávání medailí a cen, 
- pietního aktu Terezínská tryzna v Terezíně, toto vše v příležitosti 80. výročí konce 

2.světové války, 
- jednání SMO s asociací elektronického obchodu APEK v Kongresovém centru Praha, o 

řešení a regulaci umístění výdejních boxů (Zásilkovna, Alza, Balíkovna aj.) a o vyjasnění 
stanovisek měst a obcí, 
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- slavnostního setkání k 30 letům ČVUT v Děčíně, jednání o další perspektivně a rozvoji 
působení univerzity a o spolupráci s městem Děčín, včetně problematiky účasti ČVUT, 
Ústeckého kraje, města a ICUK v záměru rozvojové zóny DC-východ, 

- akce „Jízda na pohodu“ v Děčíně a širokém okolí-přehlídka a soutěž pravidelnosti auto-
moto-veteránu, 

- jednání s generálním ředitelem ČD Mgr. Krapincem, o podpoře a spolupráci ČD jako 
vlastníka nemovitostí v areálu nádraží Děčín-východ, v jeho přetvoření na rozvojovou 
zónu Děčín-východ, 

- jednání s DPMD a.s., o záměrech společnosti a o jejich financování,  
- jednání s paní ředitelkou děčínského zámku Ing. Poskočilovou, o dalších potřebách oprav 

areálu, o záměrech využití zámku, sýpky, zahradnického domu i o kulturních akcích, 
- jednání s panem Ing. Štorkánem, představitelem Českomoravské komoditní burzy 

Kladno, o možnostech nákupu pohonných hmot pro DPMD a.s., prostřednictvím burzy,  
- jednání s Mgr. Marcelem Hrubým a panem Kaňkou z farnosti Srbská Kamenice, o 

případné podpoře záměrů záchrany církevních stavebních památek ze strany města 
Děčín, 

- zasedání Hospodářské a sociální rady okresu Děčín,  
- zahájení XII. ročníku soutěže „Mladý záchranář-dokaž co umíš“, tradičního klání školních 

kolektivů v dovednostech vedoucích k záchraně života, zdraví a majetku občanů,  
- jednání na XX. Sněmu svazu SMO ČR v Plzni, za přítomnosti prezidenta republiky P. 

Pavla, představitelů senátu Parlamentu ČR a ministrů Vlády ČR, 
- slavnostního předávání maturitních vysvědčení, výučních a pamětních listů SŠZ a Střední 

školy zahradnické a zemědělské A. E. Komerse, Děčín – Libverda,  
- jednání s hejtmanem ÚK v Ústí nad Labem, členy Rady ÚK, 
- výjezdního zasedání senátního výboru pro zdravotnictví v Děčíně, za přítomnosti 

představitelů Krajské zdravotní a.s., Ústeckého kraje a vedení či primariátu Nemocnice 
Děčín, spojeného s prohlídkou nově vystavěných i budovaných částí areálu děčínské 
nemocnice,  

- akce „10 let s dopravou Ústeckého kraje“, organizované Ústeckým krajem a vedením 
Dopravní společnosti ÚK před nádražím, 

- akcí k 80. výročí existence a služeb DPMD, a.s., 
- zahájení obecní slavnosti Ludvíkovice k výročí 600 let,  
- jednání s panem J. Lüdorfem, předsedou představenstva společnosti ENETIQA a.s., 

dalších perspektivách a směrech spolupráce, 
- návštěvy ADP-ANNA s.r.o., v Loubí, k výročí její existence jako součásti systému sociální 

práce ve městě,  
- porady starostů v Děčíně, s vystoupením náčelníka OŘ police ČR, ředitele HZS v Děčíně, 

ředitele Úřadu práce v Děčíně, 
- oficiálního programu ve městě Brno k příležitosti oslav 380 let od bitvy s Turky, na 

pozvání vedení města a komory statutárních měst SMO ČR,  
- dne s Ústeckým krajem v Děčíně, za přítomnosti vedení a rady ÚK starostů obcí a měst 

okresu Děčín, 
- diskuzního panelu na téma Plavební stupeň v Děčíně, 
- valné hromady Severočeské vodárenské společnosti a. s., v Teplicích,  
- předávání maturitních vysvědčení SŠ lodní dopravy a technických řemesel Děčín,  
- vernisáže „Léto se sochami“ na Děčínském zámku, tradiční výstavy sochařských výtvorů 

v rámci společného přeshraničního projektu Zámku Děčín, města Děčín, Zámku Pirna a 
města Pirna, 

- návštěvy městských slavností v Pirně, u příležitosti oslavy 50. výročí partnerské 
spolupráce obou měst. 
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MP (městská policie): 

- městská policie připravuje společně se zástupci společnosti Vera, která je dodavatelem 
informačního systému pro město i městskou policii, další etapu propojení jednotlivých 
agend města a městské policie. V této fázi se jedná o předávání zjištěných podezření ze 
spáchání přestupků přímo z agendy městské policie do spisové služby a následně 
přestupkové agendy odboru správních činností. Propojení by mylo být dokončeno 
v průběhu letních měsíců, 

- zástupce městské policie se zúčastnil pracovního setkání na městské policii Jablonec nad 
Nisou. Jednání bylo zaměřeno zejména na využívání přenosných kamer a vozidlových 
kamer s možností přímého přenosu a následné využívání videozáznamů ze strany policie 
nebo správních orgánů, 

- v průběhu uplynulého období se zástupci městské policie účastnili řady pracovních jednání 
se zaměřením na problematiku parkování, zejména na modernizaci stávajícího systému 
placeného parkování a dále se zaměřením na aktuální projekt rozšíření kamerového 
systému. 

 
 

Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- setkání s partnerskými městy v rámci jejich návštěvy Děčína,  
- jednání se zástupcem ASZ, memorandum ASZ a 2. revize plánu sociálního začleňování 
- webináře HSOÚ (Hospodářsky a sociálně ohrožená území) - informace o projektových a 

dotačních možnostech, 
- veřejnosprávní kontroly objektu určeného k bydlení ve vlastnictví soukromé osoby 

stavebním úřadem, 
- PS Odpady – pravidelné schůzky, diskuse mimo jiné o nakládání s odpady DS Křešice, 
- jednání s občankou ohledně její iniciativy zřízení ReUse centra v Děčíně, 
- jednání s firmou Odpadio – nabídka využití software na efektivnější výběr poplatků za 

zapojení podnikatelských subjektů do obecního systému odpadového hospodářství města, 
- PS Zeleň – pravidelné schůzky k údržbě zeleně, 
- KS Bydlení – příprava změn pravidel přidělování městských bytů, 
- konference 20. výročí Elektrowinu,  
- předávání maturitních vysvědčení děčínských středních škol, 
- koordinační skupiny Osoby se zdravotním postižením 
- setkání s Výborem pro zdravotnictví senátu PČR, prohlídka děčínské nemocnice, urgentní 

příjem 
- v rámci festivalu Kamenice 2025 účast na panelové diskusi k propagaci pěstounství, 

náhradní péče, 
- předávání Ceny hejtmana 2024 – město oceněno 2. místem v kategorii ORP, 
- pravidelných porad CSS, 
- prohlídky v rámci kontrolního dne stavby Pavilonu pro matku a dítě za účasti senátora 

Zbyňka Linharta, 
- oceňování nejúspěšnějších žáků roku, 
- porady starostů ORP Děčín, 
- online schůzky se společností České priority – participace, komunikace obtížných témat, 
- setkání OHK a partnerů na děčínském zámku,  
- jednání s expertkou ASZ (Agentura pro sociální začleňování) na téma zabydlování, 
- jednání ohledně pokračování spolupráce s ASZ v rámci projektu Obec pro všechny, 
- dne s Ústeckým krajem – výjezdní porada rady Ústeckého kraje včele s hejtmanem kraje, 

setkání se starosty okresu Děčín, 
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- jednání s vodoprávním úřadem KÚÚK – podmínky pro případný provoz stavidel na toku 
řeky Ohře městem, 

- výjezdní porady EkoKom, kontrolního dne v ZEVO Komořany, 
- PS Energetika. 

 
 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- svatebních obřadů a slavnostního vítání nově narozených občánků města, 
- setkání partnerských měst v rámci městských slavností,  
- online jednání Kulatého stolu na téma využití vodíku v mobilitě a budovách – II. část 

odborné diskuse, 
- jednání na téma propojení a modernizace aquaparku – projednána témata úspor energií, 

možného propojení se ZŠ Březová, dopadů na životní prostředí a strategického rozvoje 
areálu,  

- jednání k tématu „Elektrobusy + dobíječky“ – projednány byly možnosti rozvoje 
elektromobility ve městě, včetně plánovaného pořízení elektrobusů a budování dobíjecí 
infrastruktury za účasti DPMD, a.s. a ČEZ Distribuce, a.s., 

- jednání se zástupci odboru strategií a informačních technologií, odboru komunikací a 
dopravy ohledně provozování Přívozu v Dolním Žlebu, 

- jednání s vedoucí oddělení nakládání s majetkem města ohledně pozemku v Bělé, 
- online jednání se zástupci společnosti Lidl ohledně záměrů v lokalitě Ústecká – 

projednány plány týkající se prodejny a parkoviště, zároveň prezentovány záměry města v 
oblasti parkování a rozšiřování parkovacích kapacit,  

- jednání se zástupci společnosti TERMO Děčín a.s. k problematice termální energie – 
projednána možnost odpojení ZŠ Březová a využití termální vody z aquaparku v 
návaznosti na blížící se konec smlouvy, dále novinky ohledně termálního vrtu v lokalitě 
Benešovská a představení možných technologických inovací včetně návrhu 
harmonogramu jejich realizace,  

- slavnostního setkání k příležitosti 30. výročí založení fakulty ČVUT v Děčíně, 
- cyklojízdy a setkání s dětmi ze Základní školy Dr. Miroslava Tyrše u Městské knihovny v 

Děčíně – podpora udržitelné mobility a bezpečného pohybu dětí ve městě, 
- jednání s koordinátorem agendy Smart City a analytikem projektů informačních a 

komunikačních technologií na téma cenotvorby parkování ve městě, 
- jednání s vedením společnosti Bohemia Cargo s.r.o. na téma dopravní obslužnosti v okolí 

firemních pozemků a možnosti sladění se záměry města v této lokalitě,  
- jednání v Praze s generálním ředitelem Českých drah, za účasti pana primátora – hlavním 

tématem byla rozvojová zóna východního nádraží, 
- jednání se zástupci společnosti DPMD, a.s. k návrhu nové smlouvy se statutárním 

městem Děčín – projednána upravená verze dokumentu na základě předchozího 
společného jednání ze dne 14.05.2025 a následné právní revize, 

- porady k projektům – projednána oprava Tyršova mostu, zahájení přípravy parkovacího 
domu v ul. Maroldova, nabídka na odkup pozemků od společnosti Kovošrot Group CZ a 
návrh využití areálu bývalé tržnice s možností umístění food courtu a oplocení, 

- jednání s městským architektem, 
- jednání na téma umístění Alza boxů na veřejných prostranstvích, 
- jednání se zástupci Policie ČR – řešení aktuálních problémů v oblasti bezpečnosti, 
- jednání k obsahu Smlouvy o dílo na zpracování informační koncepce města ve vztahu k 

vyhlášce č. 360/2023 Sb., o dlouhodobém řízení informačních systémů veřejné správy, 
- navazující pracovní schůzky k řešení dopravního napojení a kanalizační infrastruktury v 

lokalitě Chmelnice (úsek 1Z-1), 
- online jednání s vedoucím odboru dopravy a silničního hospodářství a vedoucím oddělení 

dopravní obslužnosti Ústeckého kraje k tématům poptávkové dopravy, mobilní aplikace 
DUKappka a provozu přívozu Dolní Žleb, 

- jednání k akci „Dlouhá jízda“, 
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- jednání k projektu Podmokly – etapa A, zaměřené na aktuální stav a další postup 
revitalizace, 

- online jednání pracovní skupiny PS Smart City. Program jednání zahrnoval kontrolu a 
plnění úkolů, představení návrhu „klikacího“ rozpočtu, diskusi o možnostech 
automatizace, návrh struktury pro digitální předkládání Ročních zpráv o hospodaření a 
činnosti příspěvkových organizací a další podněty, 

- jednání se SVS a.s. k návrhu smlouvy o spolupráci při přípravě stavby. Diskutovány byly 
podmínky budoucího doplnění investičního záměru, nákladů na IPČ (inženýrsko-
projektová činnost) a finanční spoluúčasti města. Vypořádány připomínky k textové 
podobě smlouvy, 

- jednání se zástupcem DPMD, a.s. a koordinátorem agendy Smart City a analytikem 
projektů informačních a komunikačních technologií, k možnostem řešení parkovací plochy 
za budovou hlavní pošty, 

- schůzky s jednatelkou TJ Sokol Maxičky ohledně pozemků v ulici Práce, 
- rozhovoru pro Český rozhlas Sever v rámci pořadu „O čem se mluví“ – hlavním tématem 

bylo aktuální dění kolem Tyršova mostu, 
- jednání v Liberci na téma prohloubení spolupráce mezi městy Děčín a Liberec – 

projednána témata z oblasti mobility (elektromobilita, veřejná doprava, parkování), 
energetiky (městské projekty, energetické společenství), investic města (veřejné zakázky, 
projektování, vícepráce) a možnosti spolupráce mezi městem a Technickou univerzitou 
v Liberci, 

- konference H2 FORUM 2025 v Ústí nad Labem – zaměřeno na využití vodíku v dopravě a 
energetice, 

- jednání se zástupcem společnosti Energy Design s.r.o. k představení koncepce ED–LDÚ 
(Energy Design – Lokální Distribuční Území) a možnosti jejího uplatnění v Průmyslové 
zóně Děčín Východní nádraží. Prezentovány základní materiály a nabídka spolupráce, 

- slavnostního předávání pamětních listů u příležitosti zakončení studia absolventů 
Evropské obchodní akademie v prostorách Městské knihovny Děčín, 

- jednání pracovní skupiny PS Parkování. Projednány byly informace o parkování za 
poštou, návrh vyhlášky k místnímu poplatku pro firmy a návštěvníky, návrh nařízení k 
vymezení místních komunikací, materiál do rady města k dovybavení parkomatů a 
nákupu nových automatů, a také otázka parkování ZTP, 

- akce pořádané u příležitosti 10. výročí vzniku integrovaného dopravního systému Doprava 
Ústeckého kraje (DÚK), 

- jednání k problematice pozemků projednávaných v rámci Zastupitelstva města, 
- jednání k přípravě obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za vyhrazená parkovací 

místa, 
- 42. jednání Řídicího výboru ITI (Integrované územní investice), 
- jednání s výkonným ředitelem Mateo Komoditi a.s.– projednání energetických aspektů v 

rámci rozvojových plánů města, 
- jednání k lokalitě Chmelnická zaměřené na změnu plánované zástavby ze 32 na 15 

domů. Projednány byly dopady na parametry komunikace V Lukách, přehodnocení 
stávající projektové dokumentace a návrh pravidel pro investory včetně stanovení 
kontribučních podmínek, 

- semináře pro zastupitele města k projednání Závěrečného účtu, 
- porady starostů obcí v územním obvodu obce s rozšířenou působností. Prezentovány byly 

aktivity Energetického centra Ústeckého kraje, informace k turistické sezóně, dopravě a 
parkování a témata spojená s náhradní rodinnou péčí, 

- setkání partnerů města na Zámku Děčín, 
- setkání k návrhu Tvoříme Děčín s názvem „Zábava na kole, bezpečí v lese“, 
- online schůzky k dokončené projektové dokumentaci parkovacího domu – projednání 

finální verze projektové dokumentace, 
- schůzky k personální změně na pozici ředitele Technických služeb Děčín a.s., 
- jednání s majitelem pozemku v centrální části území Rozvojové zóny Děčín východ 

zaměřené na projednání možností rozvoje a koordinace budoucího využití dané lokality, 
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- jednání se starostou obce Malšovice na téma viaduktu ze silnice I/62, 
- účast na akci Den s Ústeckým krajem – setkání s vedením Ústeckého kraje zaměřené na 

diskusi o aktuálních problémech a výzvách okresu Děčín a celého regionu, 
- jednání na téma revitalizace areálu WICO v Bynově, 
- setkání primátorů Ústeckého kraje. 

 
 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- jednání na téma propojení a modernizace aquaparku – projednána témata úspor energií, 

možného propojení se ZŠ Březová, dopadů na životní prostředí a strategického rozvoje 
areálu, včetně modernizace venkovního 50 m bazénu,  

- jednání s ředitelem Základní školy Děčín VI, Na Stráni 879/2, příspěvková organizace, 
- slavnostního setkání ke 30. výročí působení ČVUT v Děčíně, 
- 14. ročníku celorepublikového finále recitační soutěže Čtvrtlístek, Memoriálu Rosti 

Čtvrtlíka, 
- finálových bojů Mistrovství České republiky v boxu v hale Maroldova, 
- zahájení 10. sezóny hudebních koncertů Rogalo DC, 
- jednání Sportovní komise, 
- Porady k projektům – projednána oprava Tyršova mostu, zahájení přípravy parkovacího 

domu v ul. Maroldova, nabídka na odkup pozemků od společnosti Kovošrot Group CZ a 
návrh využití areálu bývalé tržnice s možností umístění food courtu a oplocení, 

- jednání na téma umístění boxů zásilkových společností na veřejných prostranstvích a 
pozemcích města, 

- jednání na téma vybudování psího hřiště v Děčíně, 
- porady školských odborů obcí z celého Ústeckého kraje, 
- předávání pamětních listů absolventům Gymnázia Děčín na děčínském zámku, 
- 30. ročníku Labského streetballového poháru, 
- jednání Finančního výboru zastupitelstva města se zaměřením na problematiku 

poskytování dotací v oblasti sportu, 
- jmenování nové ředitelky Základní školy Děčín I, Komenského náměstí, 
- porady k projektům města, včetně témat Tvoříme Děčín 2025, budoucího využití objektu 

„Sýpka“, havarijního stavu kanalizace MŠ Liliová, strategie kultivace veřejných 
prostranství a majetkoprávních záležitostí, 

- provozní porady ředitelů škol a školských zařízení v Děčíně, konané na Základní škole 
Děčín II, Kamenická 1145, 

- slavnostního oceňování nejúspěšnějších žáků roku – předání uznání za mimořádné 
studijní a mimoškolní výsledky, 

- provozní porady ředitelů neškolských zařízení v Děčíně, konané na Zámku Děčín, 
- pracovního semináře členů Zastupitelstva města Děčín k závěrečnému účtu, konaném v 

budově A6 za účasti vedoucích odborů a organizačních složek města, 
- jednání k Místnímu akčnímu plánu rozvoje vzdělávání ORP Děčín, 
- jednání s vedením Základní školy a Mateřské školy Děčín XXVII, Kosmonautů 177, 

příspěvková organizace, 
- porady starostů obcí v územním obvodu obce s rozšířenou působností. Prezentovány byly 

aktivity Energetického centra Ústeckého kraje, informace k turistické sezóně, dopravě a 
parkování, témata spojená s náhradní rodinnou péčí a novelou školského zákona, 

- setkání partnerů města a velkých firem na Zámku Děčín, 
- jednání Školské komise se zaměřením na dotační program pro zájmovou činnost v roce 

2026, 
- webináře zaměřeném na podporu a rozvoj žákovských parlamentů, 
- jednání se starostou obce Malšovice a Správou železnic o zvýšení viaduktu, 
- akce Den s Ústeckým krajem – setkání s vedením Ústeckého kraje zaměřené na diskusi o 

aktuálních problémech a výzvách okresu Děčín a celého regionu, 
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- setkání se zástupci fotbalových klubů, SG Dynamo Dresden, SC Borea Dresden, 1. FFC 
Fortuna Dresden, FK Viagem Ústí nad Labem a FK Junior Děčín v rámci spolupráce na 
projektu „Fotbal bez hranic – na míči společně“,  

- jednání k projektu „Spravedlivá transformace pro ZŠ“ za účasti zástupců odboru školství, 
státní správy a projektového řízení, 

- vystoupení taneční skupiny TS Prestige v Městském divadle Děčín, 
- akce v rámci projektu MAP rozvoje vzdělávání zaměřené na žákovské parlamenty, včetně 

besedy se senátorem a zástupci školních parlamentů z Děčína a okolí.  

 
 

Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání Multi týmu (Probační a mediační služba, státní zástupce, okresní soud, PČR) – 

riziková mládež, 
- zajištění pořadatelství sportovní události Mistrovství České republiky v boxu,  
- přednášky na VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní – téma drogy, násilí, 
- řešení situace Tržnice - Husovo nám., 
- jednání s PČR p. Hlavou – bezpečnost v Děčíně, 
- zahájení akce Labský streetballový pohár 2025, 
- kontroly parků a zákoutí – bezdomovci (stříhání a úprava přerostlých keřů ve spolupráci 

s architektem), 
- přednášky pro pěstounské rodiny. 

 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Nadlimitní  
• Pojištění majetku města  

• Dodávka a instalace fotovoltaiky nad 50kWp v objektu Aquapark  

 

Podlimitní 
• Inteligentní řešení v dopravě – zastávka Tyršova  

• Rekonstrukce mostu DC-046L, oprava MK a VO v ul. Na Hrázi  

 
VZMR 

• Pořízení mini PC  

• Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk  

• 2/Zpracování PD – Revitalizace konstrukcí střešního pláště zimního stadionu  

• 5/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870, k.ú. Děčín  

• 2/Děčín, Stoliční hora – obnova palisády  

• Studie rozšíření kapacity Aquaparku Děčín  

• Lávka pro pěší přes Loubský potok  

• Odstranění stavby Děčín XXVII – Březiny č.p. 151  

• Rámcová dohoda – geotechnická pomoc při zajišťování nestabilních svahů na 

pozemcích statutárního města Děčín  
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PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
 
Podlimitní  

• Zateplení, úpravy podkroví a venkovních prostor – objekt DDM  

VZMR 
• Instalace záložního zdroje pro objekt Magistrátu města Děčín, Mírové nám. 1175/5, 

Děčín IV  
• Modernizace kamer městského kamerového systému  
• 2/PD – Rekonstrukce Zámeckého náměstí  
• Lesní pěší cesta Kvádrberk - I.etapa  
 

 
Probíhá vyhodnocení či je před podpisem smlouvy 
 
Nadlimitní 

• Dynamický nákupní systém – Obnova ročního předplatného Microsoft 365 - zavádění   

 
Podlimitní 

• Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II (odstoupení, 

vyloučení, nové zadání)  

 
VZMR 

• Stavební úpravy vstupní haly ZŠ Březová, Děčín III  

• Oprava havárie splaškové kanalizace v suterénu budovy magistrátu A1 Mírové 

náměstí 1175/5  

• Stavební úpravy objektu MŠ Školní 1475/17, Děčín VI  

• Dodávka nového užitkového vozidla 4x4  

• Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – interiér (VZMR)  

• Stavební úpravy vstupní haly ZŠ Březová, Děčín III  

 
 
UZAVŘENÉ SMLOUVY 
 
Nadlimitní 

• Péče o živé ploty  

• Pravý břeh  

• Levý břeh  

• Péče o letničky, dvouletky, trvalky a dřeviny dle seznamu váz a péče o liniovou zeleň 
dle seznamu liniové zeleně – vázy  

•   Modernizace odborných učeben ZŠ Děčín II, Kamenická 1145–3 části   

 
VZMR  

• Podpora mobility – výměna výtahu v DZR Kamenická  

 

Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
• Žádost o dotaci na projekt „Oprava Tyršova mostu v Děčíně“ byla přepracována vzhledem 

ke stavu mostu – řeší se změna harmonogramu (protikorozní nátěr posunut na termín 
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realizace 2028/2029), + přidání položek do rozpočtu akce (stavební dozor a BOZP). Se 
SFDI se řeší další postup. 

• Projekt „Lávka 020L Horní Žleb“ nesplňuje podmínky programu Křížení komunikací SFDI, 
proto nelze letos žádost o dotaci podat. OKD řeší novou PD na rekonstrukci lávky. 

• Dokončuje se příprava žádosti o dotaci na projekt „Spravedlivá transformace - Personální 
kapacita pro ZŠ Děčín a Podpora kolektivů pro ZŠ Děčín“ v termínu do 30.06.2025. 

• Probíhá příprava lokality Chmelnická – plánovaná zástavba 15ti domů, řeší se výhledově 
podmínky pro investory. 

• Akční plán pro udržitelnou energii a klima je předložen do červnového ZM k schválení 
včetně semináře pro zastupitele. 

• Na projekt „Opakovaně použitelné nádobí“ byl vydán právní akt.  
• Úvěr od Národní rozvojové banky s dotací od Evropské komise („Obnova historické části 

Podmokel – etapa D“ a „projekt EPC“) - úvěrová smlouva půjde ke 
schválení do ZM v červnu 2025, grantová dohoda půjde ke schválení do ZM v září 2025. 

• Na projekt „Pořízení komunitní fotovoltaické elektrárny ve městě Děčín, 2. etapa“ probíhá 
příprava na vyhlášení výběrového řízení. 

• Žádost o dotaci na projekt „Zateplení DDM Březiny“ z OPŽP byla úspěšná, ale není 
možné stihnout termín určený výzvou k dokončení akce do 15. 6. 2026. 

• Byly podány 2 žádosti o dotace na projektovou přípravu projektů „Energetické úspory ZŠ 
Míru, ZŠ Vojanova, MŠ Liliova“ a „Studie proveditelnosti a následné zpracování PD na 
rozšíření/rekonstrukci cyklostezky Děčín – Německo“ do programu ÚK „Příprava projektů 
pro veřejný sektor“. 

• Byla podána žádost o dotaci na projektovou přípravu akce „Parkovací dům p.p.č. 1250/35 
(Kamenická ul.)“. 

• Byla podána žádost o dotaci do grantu ČEZ na výsadbu 4 stromů v Želenicích. 
• Proběhlo výjezdní zasedání ITI UChA v Mostě. 
• Proběhlo přijetí dotace a schválení partnerské smlouvy na projekty Integrace držitelů 

dočasné ochrany v roce 2025 v Děčíně. 
• Byla podpořena žádost o dotaci na projekt „Modernizace separačních stanovišť pro sběr 

tříděného odpadu – II. etapa“, čekáme na smlouvu od ÚK, následně bude přijetí dotace a 
smlouva předložena ke schválení do orgánů města. 

• Žádost o dotaci na projekt „Modernizace venkovního zázemí a sportovišť u ZŠ Školní 
Děčín VI“, podaná do výzvy Operačního programu Spravedlivá transformace na podzim 
2025, splnila podmínky pro vydání právního aktu. 

• Žádost o dotaci na projekt „DDM Boletice - projektová dokumentace“, podaná do výzvy 
Operačního programu Spravedlivá transformace na podzim 2025, splnila podmínky pro 
vydání právního aktu. 

• V rámci projektu „Modernizace odborných učeben v děčínských základních školách II“ 
byla zahájena realizace modernizace odborné učebny na třetí ze tří základních škol 
v Děčíně, a to na ZŠ Kamenická. 

• V rámci projektu „Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost“ byla zahájena realizace 
výstavby výtahu a úpravy sociálních zařízeních a zajištění bezbariérovosti. 

• V projektu „Tvoříme Děčín 2025“ byl v květnu 2025 ukončen příjem návrhů občanů, 
probíhá posouzení realizovatelnosti. 

• Realizace projektu „Řetězová lávka“ byla dokončena, čekáme na potvrzení žádosti o 
prodloužení termínu realizace od poskytovatele dotace. 

• Opětovně byla podána žádost o dotaci na obnovu válečných hrobů na Červeném Vrchu a 
na Starém Městě do vyhlášené výzvy Ministerstva obrany, původní byla zamítnuta z 
důvodu převisu poptávky, nyní probíhá hodnocení žádosti o dotaci. 

• Projekt „ITS v Děčíně“ prošel tzv. malou výzvou ITI UChA, nyní se kompletují povinné 
přílohy k žádosti o dotaci do plánované výzvy OP Doprava. 
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OE (odbor ekonomický): 
 
- zajistil zveřejnění návrhu závěrečného účtu statutárního města Děčín za rok 2024 na 

webových stránkách města a na úřední desce, Závěrečný účet bude předložen ke 
schválení zastupitelstvu města v červnu t. r. 

- zpracoval daňové přiznání k dani z příjmu právnických osob za město za rok 2024, tuto daň 
město neodvádí, ale proúčtovává současně v nákladech a výnosech, 

- zajistil tisk a distribuci složenek na 1. splátku poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství a upozornil občany, že od 2. pololetí t. r. bude zrušeno zasílání složenek na 
tento místní poplatek, 

- zpracoval návrh OZV o zavedení místního koeficientu daně z nemovitých věcí ve výši 2, 
návrh OZV bude předložen do jednání ZM v červnu t. r. 

- připravil podklady na seminář pro zastupitele k tématům Závěrečný účet statutárního města 
Děčín za rok 2024 a Návrh na přijetí úvěrů od NRB na dva investiční projekty, 

- účastnil se společných jednání odborů k čerpání finančních prostředků v r. 2025 zejména 
v oblasti stavebních prací a řešení přeplatků za energie za r. 2024 u příspěvkových 
organizací,  

- vyzval odbory a útvary města k předložení podkladů ke zpracování výsledků hospodaření 
za I. pololetí roku 2025 za jejich úsek. 
 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla provedena oprava střechy pavilonu Bohemia.  
 
Zahájené: 
- byla zahájena akce Stavební úpravy terasy DZR Kamenická, 
- byla zahájena akce Podpora mobility – výměna výtahu DZR Kamenická, 
-   byla zahájena akce Oprava splaškové kanalizace v budově A1 magistrátu, 
-  byla zahájena akce Modernizace učeben II - ZŠ Kamenická, 
-  byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Městské knihovny Děčín, K. 

Čapka 1441/3, 
-  byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Magistrátu města Děčín – 

B1, 
-  byla zahájena akce Dodávka a instalace fotovoltaiky v objektu Magistrátu města Děčín – 

B2, 
-  byla zahájena akce Děčín, ZŠ Bezručova – bezbariérovost, 
-  byla zahájena akce Sportovní hala v ulici Maroldova 1279/2, Děčín I, 
-  byla zahájena akce Výměna ZTI a modernizace objektu MŠ Májová 372, Děčín XXXII – II. 

etapa. 
 
Dokončené: 
- byla dokončena akce Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín II.etapa. 
 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání k modernizaci Aquaparku – úspory energií, propojení ZŠ Březová s Auqaparkem, 

dopady na životní prostředí za účasti vedení města, magistrátu a dalších odborníků, 
- jednání ke stavebním úpravám na území města v terénu a s architektem města – vnitroblok 

Zámecká, Zámecké náměstí, SD Střelnice,  
- porady k projektům na téma: Oprava Tyršova mostu, zahájení přípravy a realizace 

parkovacího domu v ul. Maroldova, návrh využití areálu bývalé tržnice na Husově náměstí, 
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- kontrolního dne na Zámku Děčín – oprava Dlouhé Jízdy a Růžové zahrady, oprava Tyršova 
mostu, 

- jednání ke zpracování informační koncepce ve vztahu k vyhlášce o dlouhodobém řízení 
informačních systémů veřejné správy za účasti náměstka primátora Ing. Smíška a zástupců 
odboru strategií a informačních technologií, 

- jednání k řešení dopravy a kanalizace v městské části Děčín-Chmelnice za účasti 
náměstka primátora Ing. Smíška, zástupce oddělení územního plánování magistrátu a 
odborníků na dopravu, 

- jednání pracovní skupiny Bydlení na téma: Aktuální informace k Zákonu o podpoře bydlení, 
vyhodnocení Akčního plánu Koncepce bydlení za rok 2024 a nastavení akčního plánu pro 
rok 2025, připravovaný systém nových pravidel pro přidělování bytů města Děčín, 

- jednání s SVS, a. s. ke studii na kanalizaci v Děčíně X-Bělá, 
- účast na zahájení školení k standardům Fidic a Českého smluvního standartu 

organizovaného pro zaměstnance magistrátu a zastupitele města, 
- porady ke stavbám na území města vč. projednávání rozpočtu na tyto akce, 
- jednání Řídícího výboru Strategického plánu rozvoje města Děčín (SPRM) – projednání 

návrhů zásobníku projektů (SPRM),  
- setkání s tajemníky Ústeckého kraje – pravidelné setkání, kde se vyměňují vzájemné 

zkušenosti – sociální problematika, problematika stavebního řízení, vzdělávání úředníků, 
zkoušky odborné způsobilosti, katalogy prací apod., 

- jednání se zástupci Technických služeb Děčín, a. s. – veřejné osvětlení, 
- jednání s Dopravním inspektorátem Policie ČR – rekonstrukce schodiště a úpravy 

přilehlého parkoviště u Dopravního inspektorátu na Husově náměstí, 
- jednání s tajemníkem Magistrátu města Teplice – organizační struktura, 
- pravidelné provozní porady s řediteli základních škol a dalších příspěvkových organizací 

společně s náměstkem primátora Mgr. Poštou, 
- pracovního semináře pro zastupitele města na téma: Návrh Závěrečného účtu statutárního 

města Děčín za rok 2024, návrh smluv o úvěru s Národní rozvojovou bankou na projekty 
Obnova historické části Podmokel – etapa D, ul. Teplická a Modernizace energetické 
infrastruktury budov za účelem dosažení úspor energií využitím energetických služeb 
metodou EPC, 

- porady se starosty obcí v rámci obce s rozšířenou působností Děčín na téma: doprava a 
turistická sezona, ECUK – Energetické centrum Ústeckého kraje (energetická efektivita), 
náhradní rodinná péče, dopravní situace v Ústí nad Labem a Děčíně apod.  

- ve funkci vedoucího odboru komunikací a dopravy přebírky staveb na komunikací na území 
města. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města  
dne 22.05.2025 

 
 
Ing. Bc. Brčák 
 

• Požaduje zaslat informaci od náměstka primátora Ing. Smíška, jak ovlivní uzavření mostu 
v Mojžíři autobusovou dopravu v Děčíně.  
 

  
 

Odpověď: 
Uzavření mostu na komunikaci I/62, která je každodenně využívána desítkami tisíc vozidel, skutečně 
ovlivní dopravní situaci v širším okolí, a to včetně provozu regionální autobusové dopravy. Objízdná trasa 
bude vedena po komunikaci I/13, která je již dnes silně zatížena a zároveň ji využívají i autobusové linky 
města Děčín. V této souvislosti se předpokládá zpoždění spojů, zejména v úsecích s vyšší intenzitou 
dopravy a na klíčových křižovatkách podél objízdné trasy. 
  
Náměstek primátora Ing. Ondřej Smíšek ujišťuje, že celá situace je průběžně řešena ve spolupráci s 
Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, dopravcem i dotčenými obcemi – Děčínem, Jílovým a Libouchcem. 
Pravidelně se konají koordinační schůzky s cílem minimalizovat negativní dopady na veřejnou dopravu. 
  
Opatření, která se zvažují, vycházejí i ze zkušeností s uzavírkami v jiných městech – například při uzavření 
Benešova mostu v Ústí nad Labem se osvědčilo zavedení zastávek "na znamení" na vytížených úsecích. 
V Děčíně bylo během uzavření Litoměřické ulice operativně reagováno výlukovými jízdními řády a 
posílením provozu, aby byl zachován komfort cestujících. 
  
Zároveň náměstek primátora otevřeně dodává, že v tuto chvíli, v souvislosti s těmito mimořádnými 
podmínkami, není reálné provádět jakoukoli hlubší optimalizaci městské autobusové dopravy. Takové 
kroky by v dané situaci znamenaly riziko neefektivního nakládání s veřejnými prostředky.  
  
Prioritou města je zajistit co nejvyšší míru stability a spolehlivosti dopravy v době krizového omezení a 
poté, co se dopravní situace stabilizuje, bude prostor pro systémovější kroky. 

 
 
 
p. Valko 
 

• Přesně specifikovat předfinancování dotační akce Stoliční hora – Obnova palisády, kde jsou 
fin. prostředky přesně rezervovány? 
 

 
Odpověď: 
Na akci „Obnova Palisády“ jsou finanční prostředky alokovány na odboru místního hospodářství na 
kapitole 037 – OMH.  

 
 

• Jaká byla prodejní cena nemovitosti v Dolním Žlebu na st. p. č. 215 jehož součástí je stavba 
(garáže), v jakém roce se prodal tento objekt? 
 

 
Odpověď: 
Pozemek st. p. č. 215 o výměře 107 m2 jehož součástí byl objekt občanská vybavenost (hasičská 
zbrojnice) v k. ú. Dolní Žleb byl odprodán z majetku města kupní smlouvou a smlouvou o zřízení věcného 
břemene za dohodnutou kupní cenu ve výši  
143.745,- Kč. Právní účinky vkladu vlastnického práva vznikly dnem 03.01.2001 
pod č.j. V-21/2001, V3-21/2001. 
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Ing. Kubš 
 

• K materiálu č. ZM 25 05 04 08: Dodatek č. 20 ke Smlouvě o veřejných službách v přepravě 
cestujících na území města Děčína a o kompenzaci za tyto služby: 
Proč je kompenzace ve výši 95 mil. Kč? Je někdo schopen to vysvětlit, nebo to číslo spadlo 
z nebe? Proč ne 92 mil. Kč, jak je v rozpočtu, nebo proč ne +8,9 mil. Kč, aby se nepočítalo se 
ztrátou? 
 

 
Odpověď: 
Při stanovení výše kompenzace veřejné služby v přepravě cestujících na rok 2025 bylo vycházeno z 
procesní analýzy DPMD a. s. zpracované společností Addvery, s. r. o., kompenzace byla navržena ve výši 
92 mil. Kč (DPMD požadoval 112 mil. Kč). Navýšení na částku 95 mil. Kč bylo navrženo odborem 
ekonomickým a vycházelo z možností rozpočtu města. 
 
 

• Jak ovlivnilo hospodaření DPMD za rok 2024, legislativní změny v oblasti zdravotního pojištění 
případně změny účetnictví? 
 

 
Odpověď: 
V materiálu pro jednání zastupitelstva města bylo uvedeno, že dle uzavřené Smlouvy v článku IX. skutečná 
kompenzace a způsob jejího určení a úhrady, bodu 5, odst. b) jsou důvodem ke zvýšení odhadu doplatku 
kompenzace zejména tyto skutečnosti....a zde jsou mimo jiné dány za příklad "legislativní změny v oblasti 
zdravotního pojištění, případně změny účetnictví" v dalších letech, v roce 2024 změny nebyly.  
Dále byla k materiálu připojena příloha návrhu dodatku s vyúčtováním od DPMD, kde byly jednotlivé 
důvody, které ovlivnily hospodaření pro rok 2024 konkrétně popsány. 
 
 

• K materiálu č. ZM25050410 Smlouva o poskytnutí peněžitého příplatku mimo základní kapitál 
DPMD – jak krizový plán ovlivní poměr autobusů (elektro, CNG, Diesel), příměstské autobusy a 
dojezdová vzdálenost elektrobusů? 
 

 
Odpověď: 
V současné době má DPMD 52 autobusů, z toho 26 vozidel na CNG a 26 dieselových. DPMD plánuje v 
roce 2026 pořízení 21 elektrobusů, a v následujících letech dalších 17. Dieselové autobusy postupně 
zastarávají a jejich údržba se každoročně prodražuje, proto je potřeba i u nich postupná obnova. Počet 
dieselových autobusů se bude dále udržovat na úrovní cca15 %. 


